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Verslag: Mevrouw A.J. Schutte (MKW secretariaatsservices) 
Pers:  Afwezig 
Publiek: Aanwezig 
 

Agenda Verslag 

Opening De voorzitter opent de informatieronde om 20.00 uur. 
 

Najaarsnota 
  

Wethouder Dragt meldt dat er een fout zit in het raadsvoorstel. Daar staat 
een negatief begrotingsresultaat over 2014 van € 71.000,00. Dat moet zijn 
zoals het in de najaarsnota staat: € 38.000,00. Het raadsvoorstel wordt 
voor de besluitvorming tijdens de raadsvergadering op 18 december aan-
gepast.  
 
De wethouders beantwoorden de vragen. 
 
Wethouder Dragt zegt toe dat nagetrokken wordt of de precieze locatie 
van de brandputten en bluswatervoorzieningen in het nieuwe ICT-systeem 
van de brandweerwagens zit. De coördinaten van de bluswatervoorzienin-
gen zijn precies bekend. 
 
De herziening GRP is een hamerstuk en wordt daarom niet in een informa-
tieronde behandeld. Bij de start van GRP is € 3 miljoen vanuit algemene 
middelen in het rioleringsfonds gestopt. Het bedrag kan nu uit het riole-
ringsfonds, omdat het geld daar niet meer nodig is. Het plan is deze 
€ 3 miljoen deels over te hevelen naar de algemene reserve en deels naar 
de flexibele reserve. Dit bedrag van € 3 miljoen komt niet uit de heffingen.  
 
De heer Koops vult aan dat er hard gewerkt wordt aan de nieuwe GRP. 
De kosten worden lager door nieuwe technieken en het rioolrecht kan en-
kele tientjes naar beneden. Er was nog niet eerder bekend dat er € 3 mil-
joen vrij zou komen. 
 
Wethouder Dragt voegt toe dat de gemeente er niet rijker van wordt, om-
dat het bedrag van het ene fonds naar een andere reserve gaat. Het gaat 
om een eenmalige vrijval. Over het algemeen is het onverstandig structu-
rele kosten te dekken uit reserves of meevallers. Dat mag ook niet. 
 
Intranet en de nieuwe website worden aan elkaar gelinkt. De bestaande 
website wordt veel geraadpleegd en de wethouder zegt toe dat die wordt 
actueel gehouden totdat de nieuwe site er is. 
De website 'wijzijnleusden' is een website voor en door de samenleving.  
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Welzijn Leusden is een geschiktere plek om die website te beheren en 
daar activiteiten op zetten. Het initiatief daarvoor moet vanuit de samenle-
ving komen.  
De communicatie vanuit de gemeente is breder dan het sociaal domein. 
Communicatie is een item waaraan de gemeente aandacht moet beste-
den. De communicatie in de Leusder Courant stopt maar er blijft één pagi-
na over het sociaal domein. Daar zorgen de partijen vanuit welzijn voor. 
 
In de najaarsnota staat geen overzicht van alle reserves.  
De heer Koops licht toe dat de najaarsnota inzicht geeft in twee reserves, 
de algemene reserve en de flexibele reserve. De gegevens over de alge-
mene reserve zijn nodig voor het weerstandsvermogen. In de begroting 
staat wel een overzicht van alle reserves maar dat is niet standaard voor 
de voorjaars- en najaarsnota. Hij zal zorgen dat de stand van zaken van 
het sociaal domein aan de raadsleden wordt verzonden. 
 
Wethouder Dragt meldt dat het doel is het beperken van verdere stijging 
van het WWB-bestand. De gemeente wil de integratie maximaal uitvoeren. 
Er is geen cijfermatige doelstelling van het aantal mensen dat de gemeen-
te wil laten instromen in voorzieningen. De inspanning is zo veel mogelijk 
mensen te faciliteren. Op de instroom heeft de gemeente geen invloed en 
de uitstroom wordt in belangrijke mate bepaald door de markt. Het is lastig 
maar hij zegt toe te kijken naar mogelijkheden om kwantitatieve doelstel-
lingen te formuleren.  
 
De verkoop van kleine stukjes groen verloopt in vier fasen. Er is gestart 
met fase 1 in een bepaald gebied van Leusden. De gemeente heeft de 
stukjes aangeboden en er zijn voorstellen gekomen. De verwerking van 
die voorstellen heeft vertraging opgelopen door het vertrek van een me-
dewerker. De gemeente probeert de achterstand in te lopen en start dan 
met de volgende fase. 
 
Wethouder Van Beurden meldt dat de provincie heeft gezegd dat Vallei 
Horstee in de prijzen valt, maar de prijs moet gedeeld worden met de 
Krommerijnstreek. Hij kent de exacte bedragen niet, maar het gaat om 
aanzienlijke bedragen. Beide partijen gaan aan tafel. Als er meer bekend 
is, komt die informatie naar de raad. Vallei Horstee wordt alleen met pro-
jectsubsidie ondersteund. 
 
De heer Koops antwoordt dat de termijn van acht weken voor afhandeling 
van cliëntenondersteuning geldt volgens de Wet algemeen bestuursrecht.  
 
Wethouder Van Beurden vult aan dat de gemeente voorzieningen aan-
wijst volgens besluit. Acht weken is de termijn en de gemeente mag één 
keer verlengen. Het zou sneller moeten gaan. Het percentage waarbij de 
afhandeling langer duurt, is afgenomen. Als de gemeente werkt met 
maatwerkvoorziening in 2015 wordt teruggevallen op de wettelijke termijn. 
Dan is veel meer aan de voorkant op te lossen via voorliggende voorzie-
ningen. 
 
Wethouder Dragt meldt dat het rijk meer budget heeft gegeven voor de in-
voering van de decentralisaties in het sociaal domein dan wat Leusden 
nodig had. € 53.000,00 van het budget is niet besteed. Het voorstel is dit 
deel weer terug te storten in de reserve sociaal domein. 
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Volgens wethouder Dragt trekt de arbeidsmarkt weer aan. Door door-
stroom komen er meer vacatures en dan moet de gemeente weer mensen 
aannemen. Het gaat niet alleen om uitbreiding maar ook om vervanging 
van medewerkers.  
 
De heer Koops meldt dat het innovatief bezuinigen nog niet is opgestart 
en nog niet onder de aandacht is gebracht bij de burgers. 
 
Wethouder Van Beurden antwoordt dat er vanaf medio 2013 al vraagge-
richt gewerkt wordt bij WMO-voorzieningen. Er wordt gefilterd op wanneer 
er een voorziening nodig is. Daarom is € 200.000,00 overgebleven op de 
WMO-voorzieningen Ook bij andere gemeenten die vraaggericht werken 
wordt geld bespaard. Als een gemeente vraaggericht gaat werken, komt zij 
niet in de fase van aanvraag en afwijzen. De gemeente kijkt naar het pro-
bleem. Om een vervoersprobleem op te lossen wordt bijvoorbeeld niet 
meer standaard een scootmobiel aangeschaft, maar wordt gezorgd voor 
vervoer. 
 
Wethouder Dragt vindt dat de Welzijn Leusden en Larikslaan2 zich in één 
organisatie moeten organiseren. Ook kan de samenwerking met Stichting 
Jeugd- en Jongerenwerk geïntensiveerd worden. 
 
Wethouder Van Beurden vult aan dat een externe functionaris meehelpt 
de nieuwe organisatie te vormen. Die kijkt naar taken, functies en compe-
tenties. Hij loopt niet vooruit op het jeugd- en jongerenwerk. De jongeren-
werkers gaan ook naar één team. Of het echt tot minder overhead gaat 
leiden, kan hij nog niet zeggen. Het scheelt in ieder geval een fte directie-
post. 
 
Wethouder Dragt meldt dat de sportorganisatie begin volgend jaar van 
start zal gaan. 1 januari 2015 is te vroeg. De raad heeft opdracht gegeven 
om te bezuinigen op de binnensportaccommodaties. Dat kan door een 
nieuwe sporthal te bouwen en de sporthal De Meent weg te halen. Daar 
moet nog over besloten worden. Om aan de doelstellingen van de bezui-
nigingen te voldoen, moet ook gymzaal Berkelwijk stoppen. De gemeente 
laat faciliteiten vallen, maar voldoet zo aan de bezuiniging. Hij komt nog 
met een voorstel waarin de bouw van de tweede sporthal en het stoppen 
met de twee binnensportaccommodaties is uitgewerkt. Hij zegt toe dat de 
gemeente het noodzakelijk onderhoud uitvoert zo lang als de ruimte in ge-
bruik is. 
 
Hij wil de ozb-verhoging niet laten varen. Hij wil voorzichtig zijn met de 
gelden die nu vanuit najaarsnota beschikbaar lijken te komen. In 2015 vol-
gen de meicirculaire en de voorjaarsnota. Er kan sprake zijn van een jojo-
karakter van plus naar min. Als de gemeente structureel geld overhoudt, 
kan besloten worden de ozb-verhoging teniet te doen. In 2015 is de ver-
hoging € 7,00 voor een gemiddelde woning en die verhoging is dan ook 
nodig. In totaal is de ozb-verhoging in drie jaar € 33,00 voor een gemid-
delde woning. Als raad de ozb-verhoging wil tegengaan, dan kan dat, 
maar zijn advies is om daarmee te wachten.  
 
In bijlage 2 staan bezuinigingen genoemd zoals openbare verlichting, on-
derwijs, accommodaties en buitensport. Die zijn nog niet gerealiseerd. Hij 
heeft wel de verwachting dat de bezuinigingen gerealiseerd gaan worden, 
maar wat meer gefaseerd in de tijd.  
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Voor een paar bezuinigingen ligt dat anders. Bijvoorbeeld voor de bezuini-
ging op de kermis van € 10.000,00. In het weerstandsvermogen zit 
€ 220.000,00 om tegenvallers op te vangen. 
 
Voor de gemeentelijke herhuisvesting is nog geen nadere uitwerking. Nu 
wordt gekeken wat mogelijk is met het gemeentehuis en duurzaamheid. Er 
komt nog een concreet voorstel.  
 
De najaarsnota wordt een debatonderwerp. 
 

Sluiting De voorzitter sluit de informatieronde om 20.48 uur. 
 


